

Next Sunday Services 下主日聚會

Lord's Table 擘餅聚會(10am-10:45am)		
Benjamin Xu 徐偉	William Cen 岑活偉	Yong Yu 余永平
Vincent Liang 梁博行	Chung Yan 甄仲英	
Pianist 司琴:	Clare Pan 潘李嘉瑋	
Message Meeting 信息聚會(11am-12:15pm)		
MC 領會:	Sam Li 李諾恆	
Speaker 講員:	Alfred Lo 盧銘華	
Translator 翻譯:	William Cheng 程維民	
Pianist 司琴:	Jasmine Yan 甄陳嘉芊	
Ushers 招待:		
Louis Yu 余馨宇	Ernest Ho 何其謙	
Ellen He 何紫芯	Jane Du 杜娟	

本週默想經文 Memory Verse of the Week:

“Abide in Me, and I in you. As the branch cannot bear fruit of itself, unless it abides in the vine, neither can you, unless you abide in Me. I am the vine, you are the branches, He who abides in Me, and I in him, bears much fruit ; for without Me you can do nothing.”
— John 15:4-5

“你們要常在我裏面，我也常在你們裏面。枝子若不常在葡萄樹上，自己就不能結果子，你們若不常在我裏面，也是這樣。我是葡萄樹，你們是枝子。常在我裏面的，我也常在他裏面，這人就多結果子，因為離了我，你們就不能作甚麼。”

— 約翰福音 15:4-5

溫哥華基督教會

VANCOUVER CHRISTIAN ASSEMBLY

August 23, 2026 二零二六年八月二十三日

每週聚會 Weekly Meeting		
主日 Sunday	10:00 am	擘餅聚會 Lord's Table
	10:00 am	真理慕道班 (英, 國, 粵語) Basic Truth Class (English & Chinese)
	11:00 am	信息聚會 (英, 國, 粵語) Worship Service (English & Chinese)
	11:00 am	兒童主日學 Children's Sunday School
禮拜二 Tuesday	7:30 pm	禱告聚會 Prayer Meeting
禮拜四 Thursday	10:00 am	迦勒團契 Caleb Fellowship
禮拜五 Friday	7:30 pm	中文團契 Chinese Fellowship
		英文團契 English Fellowship

6990 Fraser Street, Vancouver, BC V5X 3V2

Tel: (604) 322-1772 www.vcabc.org

Email: office@vcabc.org

For offering: offering@vcabc.org

SUNDAY SERVICES 主日聚會服事

Lord's Table 擘餅聚會 (10 :00am-10 :45am)

William Cheng 程維民 Jianping Guo 郭建平
Daniel Yang 楊安待 Scott Chen 陳喜樂
Sam He 何紫恆
Pianist 司琴: Clare Pan 潘李嘉瑋

如果您仍未接受耶穌基督作您個人救主，請您不要領取餅杯
If you have not accepted Jesus Christ as your personal Savior,
please do not partake in the bread and the cup.

Message Meeting 信息聚會 (11 :00am-12 :15pm)

MC 領會: Daina Baker
Speaker 講員: Micah Kwok 郭頌奇
Translator 翻譯: Sam He 何紫恆
Pianist 司琴: Leanne Yan 甄歐陽以恩

Ushers 招待

Jack He 何澤明 Amos Kwok 郭頌勝
Shara Chan 陳黃灼華 Helen Xue 薛海容

Last Week's Offering 上週奉獻收入

General Fund 一般奉獻:	\$ 3,420.00
Building Fund 會所基金:	\$ 100.00
Saints Need 聖徒需用:	\$ 20.00
Caleb Fellowship 迦勒團契:	\$ 20.00

News of VCA 報告事項:

- The church library offers a wide variety of spiritual books in both Chinese and English for brothers and sisters to borrow. Reading spiritual books, including church history, biographies, messages, and Bible commentaries, can help brothers and sisters grow in the Lord.
- Please read the Library Guidelines posted on the library door carefully and return the books to the designated box on time. If there are any books that have not yet been returned, please return them as soon as possible.
- 教會圖書室經重新整理，現有多類的中英文屬靈書籍可供弟兄姊妹借閱。閱讀屬靈書報，不論是教會歷史，傳記，信息，聖經註釋等，都有助弟兄姊妹在主裡的追求和長進。欲知詳情，歡迎弟兄姊妹向郭建平弟兄查詢。
- 請弟兄姊妹仔細閱讀圖書室門上的使用守則，並按時歸還書籍在指定箱子內。若有尚未歸還的書籍，請儘快歸還。

Prayer Items 代禱事項:

- Please pray for the Gospel work of the church.
- Please pray for the brothers and sisters who are physically weak. May the Lord sustain them with His sufficient grace.
- Brother Samuel and Sister Melissa Li traveled out of town last Monday and will return in ten days; please keep them in your prayers.
- Brother Jason Zheng and his family left for Asia for a trip last Wednesday and will return in three weeks; please remember them in your prayers.
- Sister Margaret Cheung will travel to the United States on August 26 to visit her daughter and return in about two weeks; please keep her in your prayers.
- 請為教會的福音工作禱告。
- 請記念身體軟弱的弟兄姊妹，求主扶持，賜夠用恩典，使他們經歷主復活生命的大能。
- 李諾恆弟兄夫婦於上週一出外旅遊，十天後返回，請禱告記念。
- 鄭小燕弟兄夫婦一家已於上週三出外旅遊，三週後返回，請在禱告中記念。
- 章王潔心姊妹將於8月26日前往美國旅遊及探望女兒，約兩週後回，請禱告記念。